
Slovenská vláda spustí vyšetrovanie riadenia
covidu. Poslanec Kotlár chce spolupracovať
so Soňou Pekovou
- CZ24 News | 18. ledna 2024

SLOVENSKO: Snaha poslanca SNS Petra Kotlára vytvoriť komisiu, ktorá by vyšetrovala
riadenie pandémie covidu, ale aj zloženie vakcín, ide do finále. Premiér Robert Fico v
nedeľu večer oznámil, že vo štvrtok by vláda mala vymenovať osobitného splnomocnenca,
ktorý sa skúmaním manažmentu pandémie bude zaoberať. Hovoril o nezvládnutí covidu, o
21-tisíc mŕtvych aj o nezmyselných nákupoch a očkovaní s tragickými vedľajšími
dôsledkami.

O činnosti vyšetrovacej komisie poslanec Kotlár prehovoril minulý týždeň na Facebooku v živom
vysielaní s ministerkou kultúry Martinou Šimkovičovou. „Za posledné tri týždne sme urobili veľmi
veľký kus roboty, čo sa týka štruktúry, kompetencií aj pracovných vzťahov s inštanciami, ako je
Najvyšší kontrolný úrad a finančná správa. Sami sa prihlásili, že budú ochotne spolupracovať na
vyšetrovaní postupov a využitia zdrojov finančných aj ľudských,“ povedal. „Pôjdeme krok za krokom s
tým, že budeme analyzovať situáciu, aká išla u nás na Slovensku, aké postupy sa zvolili,“ dodal.

Komisia bude postupovať veľmi precízne a opatrne a výsledky vyšetrovania bude posúvať orgánom
činným v trestnom konaní alebo Najvyššiemu kontrolnému úradu. Kto okrem neho bude manažment
“pandémie” vyšetrovať, zatiaľ tiež nie je známe. Niektorých členov komisie chce poslať predstaviť na
tlačovke tento týždeň. Kotlár však chce spolupracovať so zahraničím. Podľa Martiny Šimkovičovej by
mu mala pomáhať Soňa Peková, česká molekulárna biologička. Peková sa v čase covidu vyjadrovala o
nebezpečnosti vakcín.

Podobne uvažuje aj samotný Kotlár, ktorý je antivaxerom, napriek tomu, že je lekárom. Chcel by
skúmať zloženie vakcín, no priznáva, že to bude zložité. Práve pri skúmaní zloženia vakcín sa však
spolieha na podporu zo zahraničia. Viaceré štáty mu vraj prisľúbili, že pomôžu, ak na Slovensku
nebude k dispozícii vhodné materiálno-technické vybavenie.
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